

M. Pelland devra payer son procureur et les dépens de l'interrogatoire et de sténographie desdits témoins, Jos. Geo. Dorais, Pierre Bernard, Philomène Simard et Jos. Deschatelets, comme s'ils avaient été interrogés devant la Cour Supérieure.

Le dossier et la preuve, les mémoires de frais, ainsi que le compte détaillé des frais de l'enquête, avec pièces justificatives à l'appui, vous seront incessamment transmis par mon secrétaire.

THOMAS FORTIN,
Juge Enquêteur.

Montréal, 25 mars 1914.

Mr. Pelland shall pay the fees of his attorney and the costs of examination and of stenography of the said witnesses, Jos. Geo. Dorais, Pierre Bernard, Philomène Simard, and Jos. Deschatelets, as if they had been examined before the Superior Court.

The record and the evidence, the bills of costs, as well as the detailed account of the costs of the investigation, with vouchers, will be immediately transmitted to you by my secretary.

THOMAS FORTIN,
Investigating Judge.

Montreal, 26th March 1914.